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Dhr. R. Gubbens opent de vergadering 
 
1. De agenda wordt vastgesteld 
 
2. Het verslag van de vorige keer wordt vastgesteld met de volgende aanvullingen: 

a. Dhr. R. Gubbens geeft aan dat de komst van een extra rotonde op de provinciale weg 
onhaalbaar is gezien de kosten en de eisen vanuit de provincie. 

b. In de komende overleggen dient de ontsluiting voor het bouwverkeer nog als agendapunt 
worden geagendeerd. 

c. De enquête naar woonbehoefte door de bewonersvereniging dient ook meegenomen te 
worden in de komende overleggen. 

 
3. Ingediende Zienswijzen; Er zijn door de gemeente inmiddels vijf zienswijzen ontvangen tegen het 

genomen raadsbesluit over de randvoorwaarden voor de ontwikkeling van Teisterbant. R. 
Gubbens geeft aan dat er formeel op dit moment geen zienswijzen ingediend kunnen worden. 
Zienswijzen en bezwaren kunnen tijdens de formele bestemmingsplanprocedure worden 
ingediend. De brief word nu beschouwd als een brief aan de gemeenteraad en zodanig ook 
behandeld.  

 
Verschillende punten uit de zienswijzen zullen worden meegenomen in de gesprekken met de 
klankbordgroep. 

 
4. Stedenbouwkundig ontwerp 
Naar aanleiding van de presentatie door Roelof de Wit, stedenbouwkundige van de gemeente worden 
de volgende zaken besproken: 

- Vanuit de bewoners is het belangrijk dat de bestaande watergang en groenstrook 
gehandhaafd blijft. Vooralsnog zal dit uitgangspunt worden meegenomen door de gemeente 
in de uitwerking van de verdere plannen. 

- Ook heeft men bezwaar tegen een extra woning aan de Abdij naar de twee woningen op het 
grasveld. Hier is op dit moment al sprake van een parkeertekort. 

- De verkeersafwikkeling is problematisch wanneer er meer auto’s over de Teisterbantstraat 
worden geleid via de Abdij. Het stedenbouwkundig ontwerp dient zo veel mogelijk de auto’s te 
leiden naar de Achterstraat en de Thornstraat. De gemeente zal dit meenemen in de verdere 
planuitwerking. Tot slot wordt nog aandacht gevraagd voor de gesprekken die lopen met de 
VVN over de algemene verkeerssituatie in het dorp.  

- De speeltuin wordt voorlopig gehandhaafd bij voorkeur. Eventueel mag er een klein beetje 
ruimte worden genomen voor de plannen. 

- Vanuit de bewonersvereniging wordt er aandacht gevraagd voor seniorenwoningen en 
levensloopbestendige woningen. Ook wordt er verwezen naar het woningbehoefte onderzoek 
dat eerder is uitgevoerd in opdracht van de vereniging. De gemeente gaat bekijken hoe zij hier 
mee kan gaan in de plannen. 

 
5 Vervolg proces: 

- Afgesproken wordt dat de gemeente de besproken punten verder uitwerkt en weer bespreekt 
met de klanbordgroep. 

 
 


